
Art. 45 vragen 
 
 
Aan:  College van B&W, wethouder Schuttenbeld  
Van:  D66 Zwolle, Sonja Paauw en Marco van Driel en PvdA Zwolle, Mart oude Egbrink 
Datum:  27 februari 2020 
Onderwerp: Verzoek tot verplicht stellen herbruikbare plastic bekers tijdens evenementen 
 
 
Geacht college, 
 
Op 14 januari 2019 heeft D66 de mondelinge vragen gesteld aan het college over de 
verduurzaming van de Zwolse evenementen. Onze vragen waren gericht op het tegengaan van 
(niet recyclebaar) afval door het verplicht stellen van (op statiegeld berustte) herbruikbare plastic 
bekers en het aanleggen van vaste stroom- en waterpunten om het gebruik van dieselgeneratoren 
tegen te gaan en het aantal vrachtbewegingen voor evenementen terug te dringen. 
 
In reactie op onze vragen gaf de wethouder aan dat het college de ambitie heeft om de Zwolse 
evenementen (binnen een tijdsbestek van twee jaar) over de gehele linie zoveel mogelijk 
duurzaam te willen maken, maar dat er ook een aantal drempels zijn die genomen moesten 
worden. Eén daarvan was het kostenaspect, een andere de voorbereidingen (oa. gesprekken met- 
en over gevolgen voor ondernemers) voor een aanpassing in de APV, omdat dit de meest 
effectieve uitwerking zou hebben.  
 
Op 20 februari jl. werden een aantal fracties door de heer Veltman (Eetcafé de Kleine en voorheen 
’t Proeflokaal) opgeroepen mee te denken over een oplossing voor de afvoer van het tijdens 
carnaval ontstane afval door voornamelijk disposable bekers. Hij geeft onder andere aan dat een 
alternatief voor die bekers nog niet voorhanden is. Uit deze laatste zin maken wij op dat de 
gemeente (een jaar na dato) nog niet vergevorderd is met de voorbereidingen van het 
verduurzamen van de Zwolse evenementen èn dat op de vooravond van de start van het 
festivalseizoen er nog geen verandering van beleid aanstaande is. Jammer, want in den landen zijn 
zulke mooie voorbeelden met goede resultaten. Zoals bijvoorbeeld in Leiden: 
https://www.gagoed.nl/leidens-ontzet-2019-met-statiegeldbekers-zeer-geslaagd/ 
 
Wij vinden het dan ook betreurenswaardig dat een eenvoudige stap als een verbod op 
wegwerpplastic door dit college niet in gang gezet lijkt te worden. De fracties van D66 en de PvdA 
stellen daarom de volgende vragen: 
1) Wat is de stand van zaken m.b.t. de invoering van het verplicht gebruik maken van 

herbruikbare plastic bekers op festivals en evenementen? 
2) Is er reeds gestart met verkennend onderzoek naar de mogelijkheden voor alternatieven op 

disposable bekers? 
3) Is er zicht op de kosten die de invoering mogelijk met zich mee kunnen brengen? 
4) Is er zicht op wat de mogelijke besparingen kunnen opleveren? 
5) Zijn er gesprekken gevoerd met ondernemers uit de stad over de gevolgen van invoering van 

het verplichten van herbruikbaar festivals? 
o Zo ja, wat zijn de eerste uitkomsten hiervan? 
o Indien nee, waarom niet? 

6) Is reeds verkend wat er gedaan moet worden om de APV aan te passen? 
7) Per wanneer zal er in Zwolle het gebruik van herbruikbaar plastic verplicht zijn? 
8) Is er onderzoek gedaan naar de aanleg van vast stroom- en waterpunten op veelgebruikte 

evenementen locaties? 
o Zo ja, wat zijn de eerste uitkomsten hiervan? 
o Indien nee, waarom niet? 
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